
From: [woonbootbewoner nieuwe haven]  
Sent: zondag 12 november 2017 16:14 
To: 'Berdie Ruiter-de Ruiter’  
Subject: Nieuw plan creëren gewenste ligplaatsen voor alle schepen uit de Nieuwe Haven en 
oplossing probleem Jachthaven Jason 
 
Hoi Berdie, 
 
In het risico rapport voor de haven is heel duidelijk ook de plek van de watersport vereniging Jason 
opgenomen. 
 
Het komt meerdere keren per jaar voor dat er bijna ongelukken zijn met boten die in en uit varen, 
roeiers en tankers. 
 
De in en uitvaar route van de haven ligt zomers dan ook heel vaak vol met van alles aan watersport 
en zelfs mensen die zwemmen vanaf de bootjes. 
 
Het omruilen van de watersport vereniging met de steiger van de ongewenste woonboten in de 
Nieuwe Haven lost dat probleem volledig op en is een relatief goedkope en eenvoudige manier om 
voor alle ongewenste woonboten in de Nieuwe Haven een gewenste locatie te maken (aangezien alle 
woonschepen die daar nu al liggen allemaal een gewenste woonbestemming hebben gekregen). 
 
De in en uitvaart route wordt hierdoor op het nu smalste punt opeens 30 meter breder en het 
scheepsverkeer heeft hierdoor geen last meer van de watersport en andersom ook. 
 
Je lost hiermee dus meerdere problemen tegelijk op en maakt meteen ook plek voor ons schip. 
 
Wat dacht je ervan? 
 
Groet 
Jeroen 
[telefoonnummer verwijderd] 
 

 


